
 

  

 

 

 

SKB dagsorden  

 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 25. august 

kl. 17:00 til 19:00  

Velkommen til Lone L, Ida og Freja. 

 

Afbud: Michael, Helle ej mødt, kommer senere. 

1.  Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2.  Bemærkninger til sidste møde. 

● Misforståelser. 
● Afstemninger. 

Intet at bemærke 
 

3.  Orientering / Behandling. 
● Elevråd. 

Nye elevråd er valgt. Se bilag. 

 

● Skoleleder. 
Nye folk på skolen. Kamilla er kommet godt igang. Birgitte har sagt op. VI leder efter en 

afløser. 

Corona. Der er lagt retningslinjer for sygdom ud på AULA. Corona kan få indflydelse på 

skolefesten i uge 47.   

Legeplads. Der kommer ekstra tilsyn efter ulykken i Stouby. Vi har selv foretaget eftersyn 

også, og der er lavet udbedringer ud fra et forsigtighedsprincip. 
  

● Skole  
Læsebånd er i gang men bliver mere intensivt efter jul. Alle bliver inddelt på LUS-trin. 

 6. Klasse har været på Bornholm. Det var en god tur. 

Tre (to)jubilarer i morgen. 

3. Og 4. Klasse skal til legohouse.  

 

● SKB Formand 

Ingen møder siden sidst.  

Medlemmer af bestyrelsen bedes melde afbud så tidligt som muligt pga. forplejning og god stil. 

 

● SFO 

ER så meget ude som de kan, men børn vil gerne snart ind. Der er købt flere kreative ting ind 

som kan laves ude. Der er lavet legebaser og så lukkede rum.  

Fokus er på næste arrangement som er skovugen. 



 

  

 

Flere børn der cykler.  

Loppemarked er aflyst. 

 

● Lokalt / Socialt. 
Der er konfirmation på lørdag. Skolen bedes flage. 

 

4. Evaluering af pædagogisk arrangement i uge 32. 

 Godt arrangement som bør gentages. Dejligt at bestyrelse og personale mødte hinanden. Der 

var for mange skift. Materialet der kom ud af det var meget ukonkret. Det skal skærpes når der 

kommer ro efter en hektisk opstart. Godt for nye. Kan måske gentages når vi tager materialet op 

igen. Dejligt at få et fælles afsæt. Positivt overrasket over resultatet og drøftelserne. Hjælper 

med at samle skolen.Elevrådet kan deltage næste gang.  

Kan andre forældre inddrages? 

 

5. Kort gennemgang af overordnet budget. 

Budgettet blev fremlagt og taget til efterretning. 

 

6. Orientering om ny arbejdstidsaftale for lærere. 

Aftalen kommer ikke til at betyde det store for skolens drift. Der bliver mere samarbejde, og 

mere skriftlighed. PF orienterer nærmere hvis aftalen stemmes igennem 

 

7.  Næste møde: 
Tirsdag den 22. september. Rettet fra 21.sept. 

 

8. Eventuelt: 

● Til behandling på næste møde. 
  

● Emner, kun til løs debat eller orientering. 

Forældremøder: 

Jane tager for 6. Klasse, 2. Klasse og 1. Klasse og 0. Klasse. 

Helle tager for 5. Klasse 

Louise tager for 3. Klasse og 4. Klasse. 

 

Emner: 

Nu b&u politik, incl fællesmøde. 

Fællesbestyrelsesmøde i SIM.Forældresamarbejde. Klassekultur starter ved forældrene. 

Ansættelse af lærer (Kamilla) 

Læseindsats/test  

Alkoholpolitik i forhold til skolefest. 

Corona 
 

- Kloge m2  

PF er kaldt til møde på torsdag for at drøfte muligheder og borgerinddragelse. Mulighed for 

etablering af børneunivers. Det foreslået at pladsen også kan bruges til sagsbehandlere, 

talepsykologer, eller andet. 


